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With unreliable memories and scraps of photographs as his only clues, Conor Lyons
follows in the tracks of his father, a rootless photographer, as he moved from war-torn
Spain, to the barren plains of Mexico, where he met and married Conor's mother, to
the American West, and finally back to Ireland, where the marriage and the story reach
their heartrending climax. As the narratives of Conor's quest and his parents' lives
twine and untwine, Collum McCann creates a mesmerizing evocation of the gulf
between memory and imagination, love and loss, past and present. 

作者介绍:

目录:

Songdogs_下载链接1_

标签

英文原版

科伦·麦凯恩

小说

English

Colum_McCann

评论

他写的人物状态比故事本身优秀很多

-----------------------------
初到美国的Colum
McCann买了一台打字机和一卷纸，想学凯鲁亚克写一部小说，结果六个月过去他打了
六行字，他恍然意识到自己是个出身中产阶级的爱尔兰人，对世界的了解并不丰富，于
是他骑上自行车，开始了历时18个月的穿越美国并到墨西哥的旅程。在这本首部长篇里

http://www.allinfo.top/jjdd


可以读到他的部分足迹，但小说走得更远，还有爱尔兰和西班牙。故事的叙述犹如拼图
，直到终章才拼出每个人物的全貌形象，又是一个大杂烩，把历史变成不具名的碎片，
化为普通人的背景，甚至触及艺术和背叛的议题。
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